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Beslutande ledamöter 
Juan-Tadeo Espitia (S) (Ordförande) 
Narcis Spahovic (L) (Vice ordförande) 
John Roslund (M) (Andre vice ordförande) 
Amanda Johannesson (S) 
William Spegel (S) 
Linnea Jacobsson (S) 
Malin Ahlström (M) 
Oliver Limachi Hinojosa (SD) 
Kristian Månsson (V) 
Klara Holm (MP)  ersätter Vakans MP (MP) 
Lena Eva-Marie Hjalmarsson (M)  ersätter Mats Krister Mattsson (M) 
Monika Hansson (SD)  ersätter Åke Gusérus Bengtsson (SD) 
Vilmer Andersen (V)  ersätter Ana Süssner Rubin (V) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Malik Chaudhry (S) 
Pegah Paykar (S) 
Christian Jönsson (S) 
Annika Löfstedt (S) 
Alicia Söderholm (L) 
Ahmad Marof Jaro (M) 
Jonathan Rosenqvist (M) 
Inge Serler (SD) 
Vera Holm (MP) 
 
Övriga närvarande 
Elena Zukauskaite (Avdelningschef hållbarhet och nämnd) 
Ghazal Delafrouz (Utredningssekreterare) 
Johan Aspelin (Utbildningschef gymnasieutbildning) 
Anneli Schwartz (Förvaltningsdirektör) 
Anna Jönsson (Nämndsekreterare) 
Åse Nilsson (Representant för SACO) 
Adriana Bassini Ståhl (Personalföreträdare) 
Fredrik Björkman (Personalföreträdare) 
Ullrika Lassborn Arntell (Förvaltningsjurist ) §§65-66 
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ÄRENDELISTA 
§65 Revidering av gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens 

delegationsordning 
§66 Yttrande till Skolinspektionen gällande vidtagna åtgärder kring brister på 

Bellevue gymnasium 
§71 Yttrande över Utbildningsdepartementets remiss - Skärpta krav i sfi 
§72 Remiss från Utbildningsdepartementet - Uppföljning för utveckling - ett 

hållbart system för samlad kunskap om villkoren för barn och elever med 
funktionsnedsättning i förskola och skola (SOU:2023:95) 

§76 Val av ny ersättare i arbetsutskottet för perioden 2024-05-01 - 2026-12-31 
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§ 65 Revidering av gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens 
delegationsordning 

GYVF-2024-1703 
 
Sammanfattning 
Med anledning av Skolinspektionens tillsyn av Bellevue gymnasium (GYVF-2023-2496) har 
det framkommit att det finns behov av att göra förändringar i gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämndens delegationsordning. Skolinspektionens tillsyn visade bland 
annat att det inte fattas korrekta beslut om att minska utbildningens omfattning på 
introduktionsprogram på grund av särskilda skäl enligt 17 kap. 6 § skollagen (2010:800). 
Med anledning av detta ser nämnden behov av förstärkta åtgärder och föreslår mot denna 
bakgrund att delegat ska ändras från biträdande rektor till rektor vad gäller sådana beslut (se 
punkt 2.3.5 i nämndens delegationsordning).  
 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden fastställer reviderad 
delegationsordning för gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden enligt 
föreliggande förslag.  

2. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden förklarar paragrafen omedelbart 
justerad. 

Beslutet skickas till  
Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningens ledningsgrupp 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-04-26 Revidering av gymansie- och 

vuxenutbildningsnämndens delegationsordning våren 2024 
• Förslag till reviderad delegationsordning för gymnasie- och 

vuxenutbildningsnämnden 2024-04-26 (med ändringar) 
• Anpassad reviderad delegationsordning för gymnasie- och 

vuxenutbildningsnämnden 2024-04-26 
• §57 GVNAU Revidering av gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens 

delegationsordning 
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§ 66 Yttrande till Skolinspektionen gällande vidtagna åtgärder kring 
brister på Bellevue gymnasium 

GYVF-2023-2496 
 
Sammanfattning 
Den 31 oktober 2023 beslutade Skolinspektionen att förelägga Malmö stad att vidta 
åtgärder angående utbildningen på Bellevue gymnasium. Malmö stad förelades att lämna en 
redovisning angående de vidtagna åtgärderna senast den 22 april 2024. Skolinspektionen 
beviljade anstånd att inkomma med en redovisning till den 26 april. 
Malmö stad har vidtagit åtgärder på samtliga fyra punkter i Skolinspektionens föreläggande.  

1. Se till att individuella studieplaner för elever på introduktionsprogram, i de fall det 
är aktuellt, även innehåller uppgifter om insatser som är gynnsamma för elevens 
kunskapsutveckling och som ingår i elevens utbildning. 

2. Upphör att undervisa elever i grundskoleämnen som de har godkända betyg i. 
3. Se till att utbildningen på introduktionsprogram bedrivs i en omfattning som 

motsvarar heltidsstudier, om det inte finns särskilda skäl att minska utbildningens 
omfattning för en elev som begär det.  

4. För varje anmälan om behov av särskilt stöd som inkommer till rektorn eller den 
rektorn har delegerat det till, ska rektorn se till att starta en utredning. Rektorn 
ska dokumentera hur många sådana anmälningar som inkommit till rektorn 
under perioden den 31 oktober 2023 till den 15 april 2024 samt vilket datum 
utredning har startat för respektive elev. 

 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
yttrandet och överlämnar detsamma till Skolinspektionen.  

2. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden förklarar paragrafen omedelbart 
justerad.  

Beslutet skickas till  
Skolinspektionen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-04-26 Remiss av Skolinspektionen gällande vidtagna 

åtgärder kring brister på Bellevue gymnasium 
• Förslag till yttrande till Skolinspektionen gällande vidtagna åtgärder kring brister på 

Bellevue gymnasium 
• Bilaga 1 Mall Bellevuegymnasium studieplan 
• Bilaga 2 Mall Beslut om minskad undervisningstid enligt 17 kap. 6 § skollagen 
• Bilaga 3 Handbok för arbetet med pedagogiskt stöd på Malmös kommunala 

gymnasieskolor och anpassade gymnasieskolor 
• Bilaga 4 Särskilt stöd Bellevuegymnasium vårterminen 2024 
• §58 GVNAU Yttrande till Skolinspektionen gällande vidtagna åtgärder kring brister 

på Bellevue gymnasium 
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§ 71 Yttrande över Utbildningsdepartementets remiss - Skärpta krav i sfi 

GYVF-2024-1046 
 
Sammanfattning 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har fått möjlighet att lämna remissvar på utkast 
till lagrådsremiss från regeringen: ”Remiss av Utbildningsdepartementet om Skärpta krav i 
sfi”. 
Lagrådsremissen innehåller förslag till ändringar i skollagen (2010:800) som innebär att 
kommunal vuxenutbildning i svenska för invandrare (sfi) stärks. Förslagen föreslås träda i 
kraft den 1 januari 2025 och innebär bland annat att rätten att delta i sfi ska som 
huvudregel gälla i tre år. För den som har tagits emot till sfi före ikraftträdandet ska rätten 
att delta i utbildningen gälla till och med den 31 december 2027. 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ställer sig i grunden positiv till förslagen i 
lagrådsremissen. För Malmö stad kommer förslaget att beröra cirka 1000 sfi-elever på 
framför allt sfi studieväg 1, det vill säga elever med kort utbildning, som med 
lagändringarna riskerar att inte kunna avsluta sfi inom tre år. Om dessa elever inte kan läsa 
sfi, så måste det finnas en hållbar lösning inom staden för dessa individer. Nämnden 
poängterar att bland annat utökat stöd och fler undervisningstimmar i sfi för individerna 
kommer att bli en följd av förslaget. Detta måste kompenseras ekonomiskt av staten. 
Dessutom måste kommunerna kompenseras för den ökade administration som är en följd 
av förslagen i lagrådsremissen. 
Den individuella studieplanen ska följa eleven under sfi-utbildningen, även om eleven 
under utbildningen byter huvudman. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden poängterar 
att rutinerna kring detta måste förtydligas. 
Ändringarna i skollagen föreslås träda i kraft den 1 januari 2025. För den som har tagits 
emot till sfi före ikraftträdandet ska rätten att delta i utbildningen gälla till och med den 31 
december 2027. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har inga särskilda invändningar 
mot detta förslag, utan menar att regeringen argumenterar väl för denna förändring. Dock 
är det viktigt att det görs en konsekvensbeskrivning av vad tidsbegränsningen av sfi innebär 
för gruppen elever som inte kommer att klara kursen 
 
 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner S + MP + L:s förslag till 
yttrande angående Utbildningsdepartementets remiss av Skärpta krav i sfi och 
överlämnar detsamma till kommunstyrelsen.  

2. Gymnasie- och vuxentutbildningsnämnden beslutar att direktjustera paragrafen. 

   

Yrkanden 
John Roslund (M) yrkar bifall på S + MP + L:s förslag till yttrande angående 
Utbildningsdepartementets remiss av Skärpta krav i sfi med följande ändring: 
Den sista stycket i sammanfattningen samt i yttrandet ska separeras så att det inte 
misstolkas. Det vill säga nästföljande mening ska vara ett eget stycke: 
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Ändringarna i skollagen föreslås träda i kraft den 1 januari 2025. För den som har tagits 
emot till sfi före ikraftträdandet ska rätten att delta i utbildningen gälla till och med den 31 
december 2027. 
Därefter kommer nytt stycke.  
Kristian Månsson (V) yrkar på (som kom nämnden till kännedom 2024-04-25) att 
gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ska ändra förvaltningens förslag till yttrande 
genom att stryka: 
“Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ställer sig i grunden positiv till förslagen i 
lagrådsremissen. När det gäller förslaget att tidsbegränsa sfi till tre år, ser nämnden att 
tidsbegränsningen kan utgöra en drivkraft som gör att den individuella studieplanen och 
inlärningen blir mer målinriktad för både elev och lärare. Förslaget om införande av en 
tidsgräns för sfi bör öka genomströmningen i utbildningen, främja språkinlärningen och 
göra att samhällets resurser används mer effektivt.”  
och lägga till: 
“Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden instämmer inte med förslaget om 
tidsbegränsning av sfi i avsnitt 6.4 och förslaget om ikraftträdande den 1 januari 2025 i 
kapitel 8. Nämnden saknar en konsekvensbeskrivning av vad tidsbegränsningen av sfi 
innebär för gruppen elever som inte kommer att klara kursen inom tre kalenderår eller efter 
förlängningar i upp till ytterligare tre år och bedömer att det därtill behöver göras en analys 
av hur samhällets stöd till denna grupp ska se ut. Därtill innebär förslaget kostnadsökningar 
för kommunen för nya uppgifter.” 
 
Ordförande Juan-Tadeo Espitia (S) yrkar att bifalla S + MP + L:s yttrande, som skickades 
för kännedom till nämnden 2024-04-25, med John Roslunds (M) ändring.  

Beslutsgång 
Ordförande upprepar förslagen och får nämndens godkännande att han uppfattat dem 
korrekt.  
Därefter ställer han sitt förslag till beslut om bifall till S + MP + L:s förslag till yttrande 
samt John Roslunds (M) förslag till ändring mot Kristian Månssons (V) yrkande om 
förvaltningens förslag till yttrande med ändringar.  
Ordförande finner att nämnden har bifallit S + MP + L:s yttrande.  

Reservationer och särskilda yttranden 
Kristian Månsson (V) anmäler en skriftlig reservation enligt inkommande bilaga.   
  
  

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• Utkast till Lagrådsremiss av Utbildningsdepartementet 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-04-26 Remiss av Utbildningsdepartementet om 

Skärpta krav i sfi 
• Förslag på yttrande angående remiss av Utbildningsdepartementet om Skärpta krav 

i sfi 
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• Remiss av Stadskontoret angående remiss av Utbildningsdepartamentet 
• Remisslista avseende utkast till Lagrådsremiss om Skärpta krav i SFI 
• §63 GVNAU Yttrande över Utbildningsdepartementets remiss - Skärpta krav i sfi 
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Reservation 
 

12 Yttrande över Utbildningsdepartementets remiss - skärpta krav i sfi 
 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har fått möjlighet att lämna remissvar på utkast till 
lagrådsremiss från regeringen: ”Remiss av Utbildningsdepartementet om skärpta krav i sfi". Det 
beslutade remissvaret innehåller bra argumentation kring de risker som förslaget medför vilket vi 
ställer oss bakom. Mot bakgrund av detta är argumentationen kring fördelarna märkliga. Vi tror 
inte att en tidsgräns kommer att ge några positiva förstärkningseffekter för de mest utsatta 
grupperna eller kommunens ekonomi, snarare tvärtom. Vi anser att ökade satsningar på 
uppsökande verksamhet och stöttning som det huvudsakliga medlet för att få fler personer att ta 
del av sfi och genomföra utbildningen. Lagförslaget utgör bara ett yttryck av ökad repression av 
samhällets svagaste. 

Arbetsmarknads- och socialnämnden instämmer inte med lagförslaget med i stora delar lika 
argumentation som beslutat yttrande, och vi anser därför att Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden inte heller ska instämma med förslaget till ny lag om tidsbegränsad sfi. 

Vi yrkade därför: 

- att stryka 

“Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ställer sig i grunden positiv till förslagen i 
lagrådsremissen. När det gäller förslaget att tidsbegränsa sfi till tre år, ser nämnden att 
tidsbegränsningen kan utgöra en drivkraft som gör att den individuella studieplanen och 
inlärningen blir mer målinriktad för både elev och lärare. Förslaget om införande av en tidsgräns 
för sfi bör öka genomströmningen i utbildningen, främja språkinlärningen och göra att samhällets 
resurser används mer effektivt.”   

ur förslaget till yttrande 

- att lägga till 

“Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden instämmer inte med förslaget om tidsbegränsning av 
sfi i avsnitt 6.4 och förslaget om ikraftträdande den 1 januari 2025 i kapitel 8. Nämnden saknar en 
konsekvensbeskrivning av vad tidsbegränsningen av sfi innebär för gruppen elever som inte 
kommer att klara kursen inom tre kalenderår eller efter förlängningar i upp till ytterligare tre år 
och bedömer att det därtill behöver göras en analys av hur samhällets stöd till denna grupp ska se 
ut. Därtill innebär förslaget kostnadsökningar för kommunen för nya uppgifter.” 

i förslaget till yttrande. 

Då nämnden inte röstade för vårt ändringsyrkande reserverar vi oss mot beslutet. 
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Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 20240426 
 

Kristian Månsson (V) 

Vilmer Andersen (V) 
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§ 72 Remiss från Utbildningsdepartementet - Uppföljning för utveckling - 
ett hållbart system för samlad kunskap om villkoren för barn och 
elever med funktionsnedsättning i förskola och skola (SOU:2023:95) 

GYVF-2024-1192 
 
Sammanfattning 
Utbildningsdepartementet har remitterat betänkandet Uppföljning för utveckling – ett 
hållbart system för samlad kunskap om villkoren för barn och elever med 
funktionsnedsättning i förskola (SOU 2023:95) till Malmö stad. Stadskontoret 
sammanställer yttrandet från berörda förvaltningar. 
I betänkandet lämnas förslag som syftar till att skapa ett sammantaget uppföljningssystem 
för att möta identifierade behov av ökad kunskap och statistik rörande villkoren för barn 
och elever med funktionsnedsättning i skolväsendet. Förslagen handlar om förbättrad 
verksamhetsstatistik på nationell nivå, förtydligade och förstärkta uppdrag till de statliga 
skolmyndigheterna samt ökad samverkan såväl mellan dessa myndigheter som med övriga 
nordiska länder. Vidare läggs förslag om framtagande av ett standardiserat 
självskattningsmått för de enkätundersökningar som genomförs med berörda barn, 
vårdnadshavare och elever samt om stöd till forskning på området. Slutligen föreslås ett 
sammanhållande ansvar till Skolverket för uppföljning, analys och redovisning av resultaten 
av det föreslagna uppföljningssystemet samt tillsättandet av ett ungdomsråd, bestående av 
representanter för funktionshinderorganisationerna, som ska medverka i Skolverkets 
uppföljnings- och utvärderingsarbete. 
Utgångspunkten för utredningens arbete är att kunskaperna om villkoren för barn och 
elever med funktionsnedsättning i skolväsendet är fragmentariska och har betydande 
luckor.  
Mot bakgrund av den problembild som finns gällande berörda barn och elevers villkor i 
skolväsendet är det tydligt att åtgärder behöver vidtas samt att de identifierade behoven av 
mer kunskap och statistik på området behöver mötas. 
Förvaltningen föreslår därför att nämnden ställer sig positiv till de förslag utredningen 
lämnar om ett sammantaget uppföljningssystem rörande villkoren för barn och elever med 
funktionsnedsättning i skolväsendet samt lämnar nedan yttrande.  
 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
yttrande över Utbildningsdepartementets remiss Uppföljning för utveckling – ett 
hållbart system för samlad kunskap om villkoren för barn och elever (SOU 
2023:95) och överlämnar detsamma till kommunstyrelsen.  

2. Gymnasie- och vuxentutbildningsnämnden beslutar att direktjustera paragrafen.  

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
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Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-04-26 Remiss Utbildningsdepartementet 

Uppföljning för utveckling, ett hållbart system för samlad kunskap om villkoren för 
barn och elever med funktionsnedsätting 

• Förslag till yttrande av Utbildningsdepartementets remiss Uppföljning för 
utveckling, ett hållbart system för samlad kunskap om villkoren för barn och elever 
med funktionsnedsättning 

• Remiss Utbildningsdepartementet Uppföljning för utveckling - ett hållbart system 
för samlad kunskap om villkoren för barn och elever med funktionsnedsättning i 
förskola och skola (SOU 2023:95) 

• Uppföljning för utveckling - ett hållbart system för samlad kunskap om villkoren 
för barn och elever med funktionsnedsättning i förskola och skola 

• §64 GVNAU Remiss från Utbildningsdepartementet - Uppföljning för utveckling - 
ett hållbart system för samlad kunskap om villkoren för barn och elever med 
funktionsnedsättning i förskola och skola (SOU 

• Utdrag ur minnesanteckningar gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens 
ungdomsråd 2024-04-11, §24, s 4-5 
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§ 76 Val av ny ersättare i arbetsutskottet för perioden 2024-05-01 - 2026-
12-31 

GYVF-2024-1987 
 
Sammanfattning 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslutade 2023-01-17 § 3 att utse Surra Al 
Sakban (MP) till ersättare för perioden 2023-01-12 till 2026-12-31. Efter 
kommunfullmäktiges sammanträde den 29 februari 2024 har avsägelse kommit in för 
politiska uppdrag för Surra Al Sakban (MP) (STK-2024-554). 
Nämnden ska enligt nämndens arbetsordning utse ny ersättare i arbetsutskottet bland 
nämndens ledamöter eller ersättare. 
Paragrafen föreslås att justeras omedelbart. 
 
Beslut 
1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden utser Klara Holm (MP) till ny ersättare i 
gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens arbetsutskott från och med 2024-05-01 till och 
med 2026-12-31. 
2. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden justerar paragrafen omedelbart. 

Beslutet skickas till  
Den valde. 
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